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>1.劳动节祝福语英文短语
1、劳动带给我们一切!庆祝劳动节，迎接红五月!
labor bring us all! to celebrate the labor day, may meet the red!
2、老板，一年来为你辛勤打工，五一节你该请客了!
the boss, for your hard work in the past year, with may day you should treat!
3、劳动节，不劳动，呆在家里把觉困!嘻嘻，真惬意!
labor day, don\'t work, stay at home to sleep trapped! hee hee, really nice!
4、五月是放飞心情的好时节，你愿意和我一起双双飞吗?
may is a good season that puts flying state of mind, you are willing to and i together both fly?
5、五一节到了，你要少喝酒，多吃菜，还有要听老婆的话。
may day is coming, what do you want to drink less, eat more vegetables, and to listen to your wife.
6、今天是国际男人劳动节，祝女人们节曰快乐，天天美丽!
today is international labor day men, happy women\'s day yue, a beautiful day!
7、祝你的努力和汗水尽快变成明天成功的果实。劳动节快乐!
i wish you the efforts and sweat as soon as possible into tomorrow the fruits of success. happy labor day!
8、庆祝劳动节，迎接红五月。我热爱五一节，祝你节日快乐!
to celebrate the labor day, may meet the red. i love may day, i wish you a happy holiday!
9、劳动是为了更好地享受生活，五一节祝大家：五一过得轻松!
labor is in order to better enjoy life, i wish you: have a may day!
10、五一节快乐!祝大家吃好、玩好、心情好!
happy may day! wish you eat well, playing well, in a good mood!
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1、劳动节，不劳动，呆在家里把觉困！嘻嘻，真惬意！
Labor Day, do not work, stay at home to sleep! Hee-hee, what a pleasure!
2、庆祝劳动节，迎接红五月。我热爱五一节，祝你节日快乐！
Celebrate Labor Day and welcome May. I love May Day. Happy holidays to you!
3、起床啦！虽然今天是公共假期，但是今天也要庆祝一下呀，五一节快乐！
Wake up! Although today is a public holiday, we should celebrate it today. Happy May Day!
4、今天是国际男人劳动节，祝女人们节曰快乐，天天美丽！
Today is the International Mens Labor Day. Wish women happy and beautiful every day!
5、五一我要睡个长觉，但是吃饭时你可以通知我！
Im going to have a long sleep on May 1st, but you can tell me when you eat!
6、一壶咖啡，一本闲书，躺在舒适的沙发里，仔细品味这假日的闲逸。祝劳动节快乐！
A pot of coffee, a leisure book, lying in the comfortable sofa, carefully savoring the leisure of the holiday. Happy Labor Day!
7、老板，一年来为你辛勤打工，五一节你该请客了！
Boss, Ive been working hard for you for a year. Its time for you to treat me on May Day.
8、有你相伴的日子，即使平凡也浪漫！祝你一路顺风，五一节快乐。
Have you accompanied the day, even ordinary also romantic! I wish you a pleasant journey and a happy May Day.
9、五一到来之际，为你送上一份衷心的祈祷与祝福，祝你与家人过一个痛快而祥和的劳动节！
On the occasion of May Day, I send you a heartfelt prayer and blessing. I wish you and your family a happy and peaceful Labor Day!
10、思想上放松精神上劳动。
Relax mentally and mentally.
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1、您辛勤的劳动为我们传递着温情，衷心的问候一声您辛苦了!劳动节快乐!kt250.com
your hard work for us to convey warmth, heartfelt greet a cry, you were laborious! happy labor day!
2、一切乐境，都可由劳动得来，一切苦境，都可由劳动解脱五一劳动节英文祝福语。
all the treasures that can be derived from labor, all the plight, can be relieved by labor.
3、今天虽然是劳动节，但也要多多注意休息，保持身体健康。
although today is labor day, but also should pay attention to rest, keep healthy.
4、有你相伴的.日子，即使平凡也浪漫!祝你一路顺风，五一节快乐。
have your companions days, even ordinary also romantic! i wish you a pleasant journey and wuyijiekuaile.
5、五彩缤纷的世界里，友情珍贵，在这长长的假日里，祝你快乐!
the colorful world, friendship is precious, in this long holidays, i wish you happiness!
6、祝你的努力和汗水尽快变成明天成功的果实。劳动节快乐!
i wish you the efforts and sweat as soon as possible into tomorrow the fruits of success. happy labor day!
7、假期来到，祝福送到：开开心心，烦恼丢掉;轻轻松松，快乐来找;一帆风顺，事业有成;甜甜蜜蜜，幸福常伴;五一劳动节快乐。
The holidays came, blessing to: happy, worry away easily, to find happiness;; career;Everything is going smoothly., sweet, happiness Labor Day happy.
8、快乐在飞舞，合着轻松的节拍，邀你来共舞。趁着阳光明媚的时节，郊游踏青舒缓心情。朋友相思浓浓，五一来到，祝你快乐幸福!
Happy flying, easy to beat, invite you to the dance. Taking advantage of the sunny season,sightseeing relax. Friends love thick, five one is coming, I wish you a happy life!
9、五一劳动节快乐!
Happy International Workers\"Day!
10、早起的鸟有虫吃。
The early bird catches the worm.
>4.劳动节祝福语英文短语
1、五彩缤纷的世界里，友情珍贵，在这长长的假日里，祝你快乐！
In the colorful world, friendship is precious. In this long holiday, I wish you happiness!
2、老爸快起床了，快起来劳动，别认为今天是劳动节，快帮老妈做饭。
Dad is getting up and working fast. Don\'t think today is Labor Day. Help mom to cook.
3、五一五一我爱你，就像老鼠爱大米！
May 15th I love you, just like a mouse loves rice!
4、曾经的共同奋斗，让我们这份友情异常的宝贵，短信送你思念与祝福，五一快乐！
Once the common struggle, let us this friendship unusual precious, SMS send you miss and blessings, happy May Day!
5、您用勤劳的双手，创造了美好的生活，今天是您的节日，祝您节日愉快！
You have created a good life with your hard-working hands. Today is your holiday. Wish you a happy holiday!
6、劳动是为了更好地享受生活，五一节祝大家：五一过得轻松！
Labor is for better enjoyment of life. May Day wishes you all a relaxed life.
7、哥们，姐妹们要注意劳逸结合哦！五一开心！
Dude, sisters should pay attention to the combination of work and leisure. May day be happy!
8、一壶咖啡，一本闲书，躺在恬静的沙发里，仔细品味这假日的散逸。
A pot of coffee, a leisure book, lying in the quiet sofa, carefully savoring the holiday leisure.
9、祝您五一节：打牌命运运限拉不住，豹子金花把把出，别人努目你笑容，别人掏钱你收钱。
May Day: the fate of playing cards can not be pulled, the leopard golden handles out, others look at you with a smile, others pay you for money.
10、鲜花献给辛勤的劳动人民。
Flowers are dedicated to the hard working people.
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1、袅袅的轻烟，潺潺的小溪，都是我对你的关怀，没有宏伟的气势，却有着永远平静的支持，祝五一快乐，开心幸福!
Madadayo smoke, gurgling streams, is I to you the best care, not the grand finale, have always calm, I wish May 1 happy, happy happy!
2、工作一心一意，效率一马当先，做事一丝不苟，成绩一鸣惊人，事业一帆风顺，五一劳动节，送你五个一，愿你更上层楼!
Work wholeheartedly, the efficiency of the lead, meticulous work, achievement, career, May Day, send you five, I wish you a good to great!
3、朋友，相遇，相识，相知，风雨同舟的日子里，我们相互关怀，春暖花开的日子里，我们相约游玩，祝劳动节快乐!
Friends, meet and get to know each other, know each other, grow together, we each other care, bloomy spring days, we meet, I wish a happy labor day!
4、对待生活，像工作一样认真;对待工作，像爱情一样狂热;对待劳动，像呼吸一样自然;对待未来，像现实一样坦然。五一劳动节快乐!
Treat life, like work carefully; To work, like love fever; Treatment of labor, as natural as breathing. About the future, calm like reality. Happy May Day!
5、朋友是会默默在身边支持你的，如果遇到了不顺心的事情就回头看看，你会现还有我在陪伴着你，劳动节快乐，勤劳的小蜜蜂!
Friends will be quietly in the side support you, if there are any of those things will look back, you will now have I accompany you, happy labor day, busy little bees.
6、劳动是光荣滴!不劳动是可耻滴!热爱劳动是中华民族的传统美德，大家都先去劳动吧，我先睡一会儿就来!
Labor is glorious drop! Labor is not shameful drops! Love of labor is the traditional virtues of the Chinese nation, everyone go to the labor, I sleep for a while will come first!
7、五一小长假，心情放放松，笑容挂脸上，喜悦上眉稍，幸福穿身上，祝福送给你，开心伴你行，欢乐绕身旁，劳动节快乐。
Five small long vacation, relax mood, smile hanging on his face, eyebrows slightly joy, happiness, wearing, blessing you, happy with your actions, happiness around, happy labor day.
8、茫茫人海中，你是我的朋友，无论我走到哪里，我都会记得你，五一到了，我祝你节日快乐，生活开心美满幸福!
The boundless huge crowd, you are my best friend, no matter where I go, I will remember you, May Day is coming, I wish you a happy holiday, happy happy happy happy life!
9、朋友似黑暗中的明灯，照亮了人生的道路，朋友如大海中的灯塔，指引了前进的方向，你是我的朋友，祝你五一快乐!
A friend is like a lamp in the dark, lit up the road of life, friends like the lighthouse in the sea, to guide the way forward, you are my best friend, I wish you a happy May Day!
10、五一要到了，我准备送你五个一：一飞冲天的事业，一鸣惊人的业绩，一帆风顺的生活，一本万利的生意，一生相随的快乐!预祝劳动节快乐!
May Day is coming, I am going to send you five: soar, blockbuster results, bon voyage of life, very lucrative business, a lifetime of happiness! I wish a happy labor day!
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